
A polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló beszámoló 
 
Sallai Mihály: 
– Május 5-én egyértelműsítő tábla került ki az orvosi rendelőhöz a parkolás 

szabályozására, valamint a temetőbe figyelemfelhívó tábla az újratermelődő 
hulladék megakadályozására. 

– Május 6-án a Giro D’Italia egyéves évfordulóján kerékpáros felvonulás 
keretében átadásra került a kerékpáros szervízpont a művelődési ház 
parkolójában.  A szervízpontot az önkormányzat dolgozói készítették, 
többségében rendelkezésre álló anyagokból, összköltsége bruttó 80.000,- Ft 
volt. 

–  Május 9-én megrendelésre került Simon Zoltán „Ez történt Zámolyon 1990-
2010. között” című kiadványának nyomdai elkészítése. 

– Május 10-én bírósági tárgyaláson vett részt, miután egy közlekedési 
szabálysértő tanúként beidéztette a feljelentése miatt. 

– Ugyanezen a napon a Magyar Közút kijavította a Kossuth utcai hídnál régóta 
ott lévő kátyút. 

– Ugyanezen a napon egyeztetést folytatott a településtervezővel és a 
főépítésszel a készülő településszerkezeti tervvel kapcsolatosan. 

– Május 12-én elindításra került a településszerkezeti terv eljárás az ETDR-
rendszerben. 

– Május 13-án teljes átszerelésre került a Szép Ilonka Faluház internet 
hálózata. Az internet hozzáférést díjmentesen a VIPnet Bt. biztosítja. 

– Május 15-én feltárásra került a Szép Ilonka Faluház hátsó udvarán egy 
süllyedés, mely alatt nagyméretű gödör található, amit a COOP üzlet tetejéről 
levezetett csapadékvíz mosott ki. Megkereste az üzlet tulajdonosát, vele 
időpontot egyeztetett, de a tulajdonos képviselője azóta sem jelentkezett. A 
gödör letakarása megtörtént, amennyiben az illetékes nem jelentkezik, be 
fogja temettetni. 

– Május 16-án aláírásra került a 999 hrsz-ú telek adásvételi szerződése. A 
vásárló ugyanezen a napon átutalta a vételár fennmaradó részét. 

– Ugyanezen a napon kettő kamion kőzúzalékkal került feljavításra a 
Csalogány utca vége. 

– Május 17-én a művelődésszervező regisztrált a „Jógyakorlaton” a bútorfestő 
tanfolyam indítására. 

– Ugyanezen a napon a Zámoly 691/32 hrsz-ú ingatlan építési ügyének 
anomáliái miatt egyeztetésen vett részt az építési hatóságnál. 

– Ugyanezen a napon egyeztetés kezdődött a megyei rendezési terv 
módosításával kapcsolatosan az úgynevezett „magterület” határának 
módosítása miatt. 

– Ugyanezen a napon a földhivatalhoz benyújtotta a 0160 hrsz-ú temető 
emlékhellyé való átminősítésének kérelmét. 



– Ugyanezen a napon felhatalmazta a földmérőt a beépítési kötelezettséggel 
korábban terhelt ingatlanok szerződéseinek kikérésére. 

– Május 18-án ISZIT gyűlésen vett részt, amelyen elfogadásra került a 
költségvetés módosítása és a zárszámadó rendelet. 

– Május 20-án a Mosolygós Gyermekekért Egyesület nagy sikerrel rendezte 
meg a zámolyi Gyereknapot. Gratulál a szervezéshez. 

– Május 22-én a Székesfehérvári Többcélú Kistérségi Társulás ülésén vett részt, 
ahol a költségvetés módosítására és a zárszámadó rendelet elfogadására 
került sor. 

– Ugyanezen a napon felhívás került közzétételre az ebtartóknak a 
folyamatban lévő ebösszeírás és a kóbor kutyák számának növekedése miatt. 

– Május 23-án a hivatal telefonszolgáltatását átszerződtette az EPhone-hoz, 
mely a több tízezer forintos havi számla néhány ezer forintra csökken. Ezzel 
egyidőben elkezdődött a hivatal informatikai hálózatának karbantartásra. 

– Ugyanezen a napon póthagyatéki eljárást kezdeményezett a Budapest IX. 
kerületi hivatalnál a Zámoly 430 hrsz. „kivett, beépítetlen” terület 
tulajdonviszonyainak rendezése érdekében. 

– Május 24-én a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati 
Társulás ülésén vett részt. 

– Ugyanezen a napon részt vett Kecskéden a Vértes-Gerecse Vidékfejlesztési 
Közösség elnökségi ülésén és közgyűlésén.  

– Május 25-én ülésezett az Országos Tervtanács az óvodabővítéssel 
kapcsolatosan, majd június 01-jén megküldte hozzájárulását. 

– Ugyanezen a napon megkereste a Depónia Nonprofit Kft-t többlethulladék 
zsákok értékesítésével kapcsolatosan, de választ azóta sem kapott. 

– Ugyanezen a napon a Platz-Bau ügyvezetőjével felmérték a Fenyves utca 
végének és a Rigó utcának a lehetőségeit a Magyar Falu Programon történő 
elindulás érdekében. A Fenyves utca végének kész tervei vannak, melyek 
felülvizsgálata folyamatban van, ezzel a szakasszal van lehetőség indulni a 
pályázaton. A pályázat menedzsment feladataival megbízta az Albensis 
Területfejlesztő Kft.-t. A Rigó utca felújítása csak saját erős forrásból 
lehetséges. 

– Május 27-én a Magyar Államkincstár jóváhagyta az óvodabővítés pályázat 
előlegének lehívását. 

– Május 28-án Hősök Napi megemlékezést tartottak az I. világháborús 
emlékműnél. A beszédet főtisztelendő dr. Györgyi Viktor diakónus atya, 
nyugalmazott tábornok, atomfizikus mondta. 

– Május 30-án a Fejérvíz Zrt. közgyűlésén vett részt. Az integrációra várhatóan 
július 28-augusztus 4. között kerül sor.  

– Május 31-én részt vett a „Települések két keréken” kerékpáros konferencián.  
– Ugyanezen a napon rendkívüli sürgősséggel építőanyagot kellett rendelni az 

óvodához, mert a vélhetően sok csapadék miatt megdőlt az úgynevezett 



„régi” és „új” óvoda közötti terméskő kerítés. Zsalukő támaszt szükséges 
mellé építeni, a régi kerítést pedig földszintig vissza kell bontani a 
balesetveszély elhárítása érdekében. Az építőanyagok összköltsége 358.023,- 
Ft volt. 

– Június 01-jén részt vett dr. Bucsi László orvosigazgató rendkívüli 
tájékoztatóján a védőnői szolgálat átszervezésével kapcsolatosan. 

– Június 02-03-án eboltás megtörtént a Magtár előtt, 95 kutyát hoztak oltásra. 
– Június 04-én 16,00 órakor megemlékezés lesz a Nemzeti Összetartozás Napja 

alkalmából. Az ünnepi műsort a Kákics Együttes adja, melynek költsége 
bruttó 200.000,- Ft. 

– Június 6-án kimérésre kerültek a belmajori telkek, amely után indulhat a 
kivitelezés. Egyeztetett az egyik érintett ingatlantulajdonossal, el fogja 
bontani az úthoz szükséges területről a kerítéseit és melléképületeit. 

– Távolabbi tájékoztatás: a filagória átadására június 23-án (pénteken) 17,00 
órakor kerül sor nagytiszteletű Gunyits Ottó református lelkész és 
főtisztelendő Mórocz Tamás plébános atya jelenlétében.  

– Dr. Fodor Györgyi Ildikó búcsúztatására 2023. július 1-jén kerül sor a 
művelődési házban. 

– Május hónapban 2 nap szabadságon volt. 
– A május 3-i zárt ülésen egy határozat került visszavonásra, illetve a 

képviselő-testület egy lakhatási támogatást állapított meg. 
– A Depónia Nonprofit Kft.-vel történő szerződéskötést követően a hivatalban 

lehetőség nyílik kommunális többlethulladék elszállítására jogosító zsák és 
zöldhulladék matrica vásárlására.  

– A szőlőhegyi kút megjavítása megtörtént, ezúton is köszöni Takács József 
képviselő úr munkáját. A kút megrongálása miatt feljelentést tett a 
rendőrségen. 

 
Hozzászólások: 
 
Takács József képviselő: A hidroglóbusznál kialakítandó kapcsolószekrény 
költségeit az önkormányzat saját költségvetéséből kell finanszírozni a Fejérvíz 
illetékes vezetőjének javaslatára. Ennek költsége kb. 400 ezer Ft lesz. A 
villanyórával kapcsolatos szerződést még az önkormányzat nevére kell 
megkötni.  
 
Kelemen Csaba: Azok az idősek egy része megkapta a „gondos órát”. Egy kicsit 
zűrzavaros lett a nyilvántartás és a kiszállítás. Volt olyan, aki regisztrált és nem 
kapott és volt olyan, aki nem regisztrált és mégis kapott karórát.  
 
 



Sallai Mihály polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a 
polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló elfogadásáról. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag, 7 „igen” szavazattal, „nem” szavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
 

Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
122/2023. (VI. 7.) határozata 

a polgármester két ülés között végzett munkájáról 
szóló beszámolóról 

 
Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 
polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 
 


